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Kvanløse d. 7 juni 2023 

Deltagere: 

Michael Mildahl – Formand 

Birgitte Raaschou – Næstformand – gik kl. 19.30 

Claus Carmel – Kasserer 

Jørn Thorhauge – Menigt medlem 

Lasse Hjorth – Menigt Medlem, forsinket ca. 30 min 

Ole Raunsbæk – 1. suppleant (ref.) 

Søren Rohr – 2. suppleant 

 

Fraværende: N/A 

 

Dagsorden/Referat: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde – er sket via mail 

2. Gæste visit – Ingen annonceret 

3. Nyt fra formanden – fra sidst til opfølgning 
a. Besøg af Jonas og Sofie (kontrakt & Kvinder og Golf) 

i. Opdatering af kontrakter med Jonas og Sofie 
ii. P-muligheder for trænere, da der ikke er plads hvis man kommer sent 

iii. Begynder bags er ikke meget værd, snak med Cobra, Sofie får en pris – 5 
højre, 3 venstre til damer; 9 højre, 3 venstre til herrer ca. 20 stk. tages op 
på mandag – opdatering til næste møde, eller pr. mail 

b. Hjertestarter og førstehjælpskursus – Hjertestarter, opmærkning med placering 
skal laves, og vi skal sikre service. Hjerteforening 30 min gratis undervisning – 15 
af gangen. Birgitte arrangerer; Michael og Birgitte kigger på en 
abonnementsordning igennem Tryg Fonden. 07-06-23: Der er service på den vi 
har. Vi skal have sat skilt op. Birgitte kursus, 2*15 personer. Tirsdag d. 15. august 
halv time pr gang. Kl. 16 og kl. 17, Claus & Birgitte sætter op. 

Sofie har meldt sig til DM i hulspil, hun vil gerne have et tilskud til overnatning, bevilget 
maks. 1.500 kr. 
Opslagstavler skal opdateres ensrettet, så det får et frisk look, overgår til aktivitetslisten. 
Claus og Michael kigger på det, på mandag 

4. Nyt fra kassereren: - fra sidst til opfølgning 
a. Regnskab pr. 7. juni gennemgås, inkl. Greenfee – 07-06-23: oversigt fra Claus er 

gennemgået. Sparekassen Kronjylland har haft en uoverensstemmelse med 
Greenfee/Golfbox overførsler fra Nets som skulle have været registreret i 2022, 
men er først overført i 2023. Et beløb på ca. 203.000 kr. GreenFee indeholder, 
Buggies, GreenFee, Simulator, bagskabe kører alt sammen ind i regnskabet som 
GreenFee.  

b. Ny-golfere/prøvemedlemmer og deres indmeldelser og kontingent – punkt 
tages op på næste møde – 07-06-23: Vi afholder åbent hus-arrangement søndag 
d. 13. august, og kører med rabatordning som tidligere. 
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c. Dokumentation for 220.668 kr. i ekstraordinær banevedligehold for 2021/2022 
som betales i 2023. Claus har haft indblik i Hans Larsens regnskab for 2021 og 
2022, og har set de øgede omkostninger, og den difference fra 2021 til 2022 er 
den der er kompenseret fuldt ud, med de 220.668 kr. Claus tager en snak med 
Hans, så dokumentationen bliver fremlagt for bestyrelsen. Tages op på næste 
møde. 07-06-23: Claus fremlagde tal med kopier fra Hans’s regnskab. Det er 
baseret på omkostninger til frø, El og brændstof, herefter tilstrækkeligt belyst. 

5. Punkter fra aktivitetsliste – Se liste for beslutninger 

6. Nyt fra udvalg 

a. Baneudvalg 

i. Lasse har snakket med Martin, som har snakket med Jesper. Vi mangler en 

plejeplan som vi skal have jf. kontrakten om banen 

ii. Baneguide – omkring markeringer i fairways 

iii. Oplæg gennemgås igen – udskudt til august 

b. Handicap & regel udvalg - IAB 

c. Sportsudvalg - IAB 

d. Turneringsudvalg – Rød Tee, tur rundt i Holbæk, for at finde sponsorer. Klub-

mesterskabet tilsvarende med sponsorerne. 

e. Frivillig udvalg - IAB 

f. Ordensudvalg – Lukket punkt 

7. Nyt fra klubber i klubben 

a. Herreklubben - IAB 

b. Midtgolfpigerne 

i. Kritikken er taget til efterretning, så der er nu både 9 & 18 huls mulighed om 

eftermiddagen, skriv er lavet til pigerne 

c. Onsdagsgolf – Kan det gentænkes? – udskydes til mødet i august 

d. Seniorklubben - IAB 

e. Juniorafdelingen - IAB 

f. Eliten – Damer og Herrer – Trøjer og priser – Lasse tjekker, mangler faktura fra Claus 

8. Emner fra bestyrelsesmedlemmer 

a. Hans’s koncepter med udlejning og bookning af baner i forbindelse med hotel 

b. Hans bookning af firma og weekend arrangementer  

c. Forslagskasse – Michael skriver igen i sin nyhedsmail, at man skal sende til 

bestyrelsen@midtgolf.dk 

9. Evt. – Herunder nye mødedatoer 

a. Nye møde datoer: forslag onsdag d. 2. eller 9. august 16-18; Ole sender ud til 

bestyrelsen, så vi kan få det i kalenderen 
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Aktivitetsliste: 

Opr. 
Dato 

Ansvarlig Opf. dato Aktivitets punkt Konklusion 

04-04-23 Baneudvalg August Skiltning på banen. Anbefaling og oplæg 
Er modtaget fra Martin, 
og gennemgået 10. maj 
 

04-04-23 Baneudvalg August Orientering og skiltning 
nyt miljøområde. 

Hul 6 & 7 omkring 
10-05: skal der laves nye 
lokalregler? 
7-6: Lasse foreslog opslag 
på pæle ved området 

04-04-23 Michael August Vaskeplads. Tager det op med Hans 
Der kommer ny 
vaskeplads, der er meget 
større, Michael følger op 
7-6: Ikke opsat endnu 

04-04-23 Michael Lukkes Hjemmesiden trænger 
til opdatering / 
fornyelse 

Michael vil gerne lave en 
ny i Wordpress 
Michael evt. sammen 
med Berit Carmel 
Fitness skal fjernes 
Opdateres løbende 
07-06: Er i gang, Punktet 
lukkes her 

04-04-23 Claus 07-06-23 Golfens dag Spørgsmål skal vi blive 
ved at rekruttere, når vi 
er tæt på maks. Best. 
tager det op om vi skal 
holde åbent hus, planlagt 
til 13. august 2023 
7-6: Gennemføres som 
tidligere 

04-04-23 Michael 07-06-23 Sofies liste over 
problemer 

Michael tager det med 
Hans, det skal løses 
snarest 
Lasse har lavet døren, 
men der mangler en del 
andet 
7-6: Lasse & Michael 
tager det op med Hans på 
mandag 

04-04-23 Michael 07-06-23 Sofie opslag til FB – 
Ungdom 

Vi deler det på FB se pkt. 
2a 
7-6: Det ligger på FB, så 
ind og kigge og del 
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04-04-23 Michael & Ole 07-06-23 Overdragelser fra Erling Skal prioriteres 
7-6: Sker løbende, møde 
med Erling skal laves 

04-04-23 Michael/Lasse August Billeder af bestyrelse & 
PRO’er i mellemgang 

Michael tager det op med 
Hans 
OK, Lasse finder noget 
fotoudstyr og rammer så 
det kan blive lavet 
7-6: Sker næste gang 

10-05-23 Jørn/Lasse/Michael August Midtvest Open Bliver først i 2024, så det 
skal tages op på møde 
efter sommerferien 
7-6: Holbæk og Ledreborg 
virker ikke interesseret, vi 
skal ud og gentænke 
konceptet. Hjemmesiden 
lukkes. 

10-05-23 Jørn m.fl. 07-06-23 Gevinster i forbindelse 
med ændring af 
Proshop 

Står i turneringsudvalgets 
proportioner at der skal 
indkøbes i pro-shop 
7-6: tages op igen på 
næste møde 

07-06-23 Michael Lukkes Marketxpand videofilm Michael havde møde med 
ham i mandags. Hans får 
den næste film med ham 

07-06-23 Michael August Venskabsklubber, mail 
fra Søren Rohr 

Rønnede er i en meget 
dårlig stand. Harekær 
muligvis det samme ifølge 
medlemmer. Vi tager det 
på næste møde, med tal 
omkring besøgende 

07-06-23 Baneudvalg August Skilt mod hul 1 på 6 
huls bane 

Lasse tager det op, måske 
med en pæl, med flere 
skilte 

07-06-23 Claus/Michael Indenfor 
14 dage 

Kontrakter med Jonas 
og Sofie 

Ole oplæg til intern 
behandling 
7-6: Nyt møde med Jonas 
& Sofie 

 


